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Coroczna impre-

za cieszy się zainte-

resowaniem zarów-

no młodszych, jak  

i starszych mieszkańców Osiedla. Dzięki zaangażowaniu Trzebińskiego Centrum Kul-

tury i wielu lokalnych sponsorów uczestnicy mogą liczyć na wiele atrakcji oraz dar-

mowy poczęstunek. 

- Cieszę się, że zaproponowana przeze mnie cykliczna forma spotkania integracyj-

nego zyskała popularność wśród mieszkańców Osiedla Krakowska - dodaje inicjator 

imprez, Radny Wojciech Hajduk. 

Szanowni Mieszkańcy! 
 

Dobiega końca czteroletnia 

kadencja samorządu, w której 

dzięki zdecydowanemu po-

parciu społeczeństwa pełnię 

funkcję Radnego Rady Mia-

sta. To dobra okazja, by po-

dziękować za zaufanie, jakim 

mnie Państwo obdarzyli czte-

ry lata temu. To również moż-

liwość, by zaprezentować naj-

ważniejsze inicjatywy, wnio-

ski i sprawy, które były przed-

miotem moich działań jako 

przedstawiciela mieszkańców. 

To także czas, by podzięko-

wać za każdą uwagę, rozmo-

wę, prośbę i zwrócenie moich 

oczu i serca na jakiś problem, 

ważny społecznie dla Państwa 

jako mieszkańców. 

Publikacja, którą oddaję  

w Państwa ręce, jest próbą 

zebrania najważniejszych te-

matów dla Społeczności Osie-

dla Krakowska. Nie sposób 

pisać o każdej interwencji, 

zapytaniu czy problemie, nie-

mniej każda możliwość, by 

działać dla Mieszkańców była 

i jest dla mnie ważna oraz 

cenna. To również dzięki Pań-

stwa zabieganiu o wiele 

spraw, różne tematy udało się 

w minionym czasie na Osie-

dlu zrealizować.  

Ale jak w życiu bywa, nie 

wszystko udało się wykonać 

od razu, czasem ze względu 

na zawiłe procedury, czasem 

interwencja nie przyniosła 

oczekiwanego rezultatu.  

W tym miejscu za każde roz-

czarowanie lub opieszałość 

bardzo przepraszam. 

Życząc dobrej lektury, ser-

decznie pozdrawiam! 
 

Wojciech Hajduk 

Radny Rady Miasta w Trzebini 

- Każdy mieszkaniec 

powinien mieć możli-

wość spędzania aktyw-

nie wolnego czasu - 

uważa Radny Hajduk. 

Zakup wraz z mon-

tażem trzech urządzeń  

został pokryty z budże-

tu gminy i wyniósł oko-

ło 35 tysięcy złotych. 



 

 

- Aktualnie trwają prace związane z aktualizacją 

projektu budowlanego i uzyskania pozwolenia na budo-

wę. Jeśli uda się wszystko w tym roku, jeszcze przed zi-

mą powstanie parking na blisko 40 miejsc postojowych - 

opowiada Radny Wojciech Hajduk, który od początku 

aktywności samorządowej zwracał uwagę na problem 

parkingowy na terenie Osiedla Krakowska. 

Przypomnijmy, że na dość mocno zurbanizowanym 

Osiedlu istnieje potrzeba wydzielania nowych miejsc 

postojowych, choćby w rejonie ul. Głogowej lub ul. To-

polowej. 

- Miejsca po-

stojowe są po-

trzebne, także dla 

osób z niepełno-

sprawnością - 

komentuje Radny 

Hajduk. 

- Od początku kadencji zabiegałem, by w tym miejscu 

stworzyć ludziom dogodne warunki dojścia do stanowiska 

kontenerowego. Cieszę się, że jeszcze przed porą jesienną 

chodnik powstał - mówi inicjator budowy chodnika. 

Radny Wojciech Hajduk dodaje jednocześnie, że w po-

bliżu nowego chodnika pojawią się do końca października 

dwie nowe lampy solarne, oświetlające nowy trakt pieszy. 



 

- Dziękuję Wszystkim za świetną 

atmosferę, a Darczyńcom i Sponso-

rom za wsparcie mojej inicjatywy. 

Przypomnę, że impreza mikołajkowa 

po raz pierwszy na terenie Osiedla 

Krakowska odbyła się w grudniu 

2015 roku i wspólnie z Radą Osiedla 

Krakowska jest kontynuowana. 

Uśmiech dzieci rekompensuje każdy 

wysiłek - komentuje Radny Wojciech 

Hajduk, który od kilku lat organizuje 

spotkania mikołajkowe na Osiedlu. 

- Między blokami nr 5 i 7 przy schodach zostały zamontowane 

poręcze, o które wnioskowali u mnie mieszkańcy Osiedla Krakowska 

- argumentuje Radny, ciesząc się z tego małego a potrzebnego zada-

nia dla społeczności Osiedla. 

Radny Wojciech Hajduk wyraża nadzieję, że teraz starszym lu-

dziom będzie łatwiej w poruszaniu się po Osiedlu. I w dalszym cią-

gu czeka na kolejne sugestie ze strony mieszkańców Osiedla. 

- Corocznie wraz z mieszkańca-

mi analizuję stan utrzymania zieleni 

miejskiej i stwierdzam, że nasze 

Osiedla stają się piękniejsze. Na 

każde sugestie lub prośby dotyczące 

konieczności przycięcia staram się 

reagować na bieżąco - przekonuje 

Radny Wojciech Hajduk. Przypo-

mina, że zadbano o drzewa w rejo-

nie ul. Głogowej, kasztanowce przy 

ul. Topolowej czy skwer przy ul. 

Wiśniowej bl. 5 oraz bl. 6. 

- Mam nadzieję, że dodatkowa kamera zminimalizuje zachowania agresywne i akty wandalizmu na terenie Osiedla 

Krakowska i zwiększy poczucie bezpieczeństwa dzieci, młodzieży i dorosłych - komentuje Radny. 



 

O ustawienie na wspomnianym przystanku wiaty 

od dłuższego czasu zabiegał radny Wojciech Hajduk. 

- Z przystanku przy ul. Harcerskiej w Trzebini 

korzystają zarówno dzieci oczekujące na autobus 

szkolny jak i osoby udające się do pobliskiego ośrod-

ka zdrowa, wśród których bywają osoby w starszym 

wieku – mówi Wojciech Hajduk. 

- Dzięki wiacie osoby oczekujące na autobus będą 

mogły schronić się przed padającym deszczem czy 

śniegiem, dlatego dziękuję Związkowi Komunalnemu 

Komunikacja Międzygminna w Chrzanowie, że przy-

chylił się do mojego wniosku o jej ustawienie – doda-

je Radny Hajduk. 

Na terenie obiektu funkcjonuje rów-

nież park linowy, zjazd tyrolski oraz mała 

gastronomia.  

W pobliżu jest usytuowany przystanek 

autobusowy, co stanowi duże ułatwienie 

dla niezmotoryzowanych turystów z pobli-

skich okolic.  

W zmaganiach szachowych zmierzyło się 14 za-

wodników, w tym 6 dzieci w kategorii junior oraz 8 

dorosłych w kategorii senior. Najlepsi szachiści  

w obu kategoriach otrzymali puchary, a wszyscy zo-

stali obdarowani pamiątkowym dyplomem oraz drob-

nymi upominkami.  

- Co roku rozgrywki szachowe odbywały się  

w plenerze placu zabaw, w tym roku skorzystaliśmy  

z życzliwości działkowców. Gratuluję dobrej gry 

wszystkim uczestnikom – mówi Hajduk. 

https://pl-pl.facebook.com/ParkBalapark/

